

Referat af bestyrelsesmøde i DKeF, den 21. august kl. 10 – 16 i Nyborg

Deltagere:

Marita Geinitz, Marianne Jensen, Niklas L. Rejnstrup, Svend Jørgensen, Michael Zimmermann
Helene H. Jensen, Thomas Jensen

DKeF: Katja Bødtger

DIF: Strategikonsulent Bo Overgaard

Dagsordenspunkt	Referat	Opfølgning Hvem – Hvornår
<p>Pkt. 1. Besøg af DIF´s strategikonsulent Bo Overgaard -Gennemgang og drøftelse af strategi 2022-25</p>	<p>Bo præsenterede sig og fortalte at han gerne ville være en løbende sparringspartner for forbundet.</p> <p>Katja gennemgik de 3 strategispor.</p> <p>Spørgsmål: Hvem tæller vi med som aktive i vores strategi? Bestyrelsen drøftede spørgsmålet og blev enige om, at vi skal bruge snitlisterne (Bohle og Classic), Lokale mesterskaber samt dem der deltager i DKeF´s stævner (breddestævnet og nålestævner).</p> <p>Bo vil gerne mødes med Katja for at drøfte analyse og statistik.</p> <p>Katja kontakter Finn Hyldmar for at få et overblik over nålestævner. Katja samler et overblik over data. Niklas laver efterfølgende et excel ark med kodninger.</p>	<p>Katja inviterer Bo til mødet den 4. december 2022.</p> <p>Bo sender bilag med kommentarer til Katja, der videresender til bestyrelsen</p> <p>Katja taler med Bo.</p> <p>Katja taler med Finn H.</p>
<p>Pkt. 2. Nyt fra Formanden Marita Geinitz -Classic underudvalg -TV-aftale</p>	<p>Marita fortalte om mødet med classic underudvalg, at de ønsker at lave et stævne for Bohle og Classic sammen. Det drøfter de videre den 24. august.</p> <p>Underudvalget laver et budget og holder fremover møder jævnligt. Katja deltager på møderne i en afgrænset periode.</p> <p>TV-aftale er underskrevet.</p>	<p>Katja minder classic udvalget om budget 2023.</p>
<p>Pkt. 3. Næstformand og kassér Niklas Rejnstrup -Opfølgning økonomi -Hjælp til økonomi</p>	<p>01.01.24 ny bogføringslov der siger, at det er slut med manuelle bilag. Hele bestyrelsen skal derfor lære at bruge Corepayone. Niklas gennemgik Corepayone.</p>	

	<p>Der kommer en skriftlig vejledning til brug af corepayone efterfølgende.</p> <p>Hjælp til økonomi: Der bliver lavet mange opkrævninger til fx licenser, danske mesterskaber mv. Derfor har Niklas brug en "hjælper" / assistent.</p> <p>Bestyrelsen drøftede hvilken funktion en "hjælper" skal have. Niklas vi gerne kunne oplære en ny person i økonomi og blive aflastet i den travle periode i foråret. Det blev foreslået, at bestyrelsen laver en fuldmagt, så det er muligt at oprette en sådan funktion.</p> <p>Licens / spillerkontingenter Turneringsudvalget har fremsendt en mail til bestyrelsen med 3 forslag. Det ene blev drøftet her, de to andre punkter pkt.7:</p> <p>Der ligger allerede dobbeltmedlemsskaber på kegleportalen, så vi har systemet. Vi kan oprette en person pr licens, så det bliver classic klubberne der betaler for egne spillere og ikke den bohle klub hvor spilleren er registreret. Der skal være en profil ud for hver licens. Det er en god ide at opdele det i 4 licenser, så der fremover er en for bohle, classic, seniorer og ungdom.</p> <p>Vi kan spørge Finn Hyldmar om han vil give pågældende klubber/spillere besked om arbejdet med at ændre licenser. Vi afventer TU drøftelse.</p> <p>01.01.23 starter vi en ny opkrævningsform for de classic spillere der får ny licens, så de respektive classic klubber bliver opkrævet for deres egne classic spillere og ikke den bohle klub, spilleren ellers spiller bohle for.</p> <p>Der sendes et nyhedsbrev ud for et orienterer klubber og spillere om ændringen, både det økonomiske og det praktiske.</p> <p>Budget 2023 Niklas orienterede om udsendt mail om budget 2023.</p> <p>Satser for klubber og medlemmer Listen på hjemmesiden skal opdateres.</p>	<p>Niklas sender vejledning ud.</p> <p>Bestyrelsen besluttede at lave en fuldmagt/juridisk dokument til den person der skal hjælpe Niklas.</p> <p>Michael Z. orienterer TU.</p> <p>Michael Z. går i dialog med Finn Hyldmar.</p> <p>Den 9. oktober vedtager bestyrelsen spilleregelsparagraf for de 4 spillerformer.</p> <p>Vi orienterer klubberne i et særskilt nyhedsbrev.</p> <p>HUSK at give Niklas besked om budget ønsker 2023. Niklas opdaterer listen.</p>
--	---	---

Pkt. 4. Næstformand Marianne Jensen	Marianne har ikke noget til punktet.	
Pkt. 5. Thomas Jensen -Udkast DIF medlemsbegreb	<p>På DIF's årsmøde blev der drøftet et forslag om at udvide medlemskaber med efterskoler, højskoler og individuelle medlemskaber. Det sidste var oppe på årsmødet 2022 og har blev det besluttet at vedtaget det som permanent forslag.</p> <p>Thomas redegjorde for, hvordan man kan opstille kriterierne for et individuelt medlemskab. Det giver ret til breddeaktiviteter i DKeF. Kontingentet skal svarer til de aktiviteter de tilbydes i forbundsregi. Det skal defineres hvilken adgang man som individuelt medlemskab skal have til idrætsmæssigt aktiviteter.</p> <p>Facebook aktiviteter begynder at tage fart nu, hvor turneringen starter op.</p> <p>Thomas foreslår at vi skal kåre årets klub. Bestyrelsen synes det er et godt forslag og Thomas laver et oplæg til kriterier der skal opfyldes for at blive årets klub.</p>	<p>Thomas laver et oplæg til kriterier for et individuelt medlemskab, så vi kan få det med til årsmødet 2023.</p> <p>Thomas laver et oplæg til kåring af årets klub</p>
Pkt. 6. Svend Jørgensen	Der har været et afbud til damelandsholdet, men der er fundet en erstatning.	
Pkt. 7. Michael Zimmerman	<p>Turneringsudvalget har sendt en mail med 3 spørgsmål. Det ene spørgsmål er drøftet under punkt 3. De to andre spørgsmål lyder:</p> <p>Hvad vil det koste at få løst problemet? Katja og Michael tager det med til TU på mødet i morgen den 23.8.</p> <p>Aldersgrænse for Seniorer Turneringsudvalget skal selv lave en aftale om alder. Bestyrelsen har ikke formuleret noget omkring aldersgrænse der kan give udfordringer fra en beslutning i TU. Hvis TU mener der skal være en aldersgrænse, så laver de en aldersgrænse.</p>	Michael giver besked til TU.
Pkt. 8. Helene H. Jensen	<p>Vi vil gerne have lavet lidt reklame for de nye classic baner i Sønderborg. Sønderborg er blevet kontaktet.</p> <p>Der er to baneanlæg der ikke er godkendt. Fredericia og Kolding. Begge klubber er i gang med udbedring af banerne.</p>	

	<p>Der er en udfordring omkring procedure med banekontrollisterne. Lige nu bliver de sendt til Finn H. der taster dem ind og offentliggør dem på hjemmesiden. Men på den måde er det ikke den oprindelige underskrift fra banekonsulenten der bliver lagt ind, hvilket er en udfordring.</p> <p>Banekontrollisterne ligger ude på banerne. At de er tilgængelige på hjemmesiden, er ikke noget vi behøver. Bestyrelsen drøftede alligevel en procedure for, hvordan vi kan offentliggøre listerne på kegles.dk</p> <p>Banekonsulenterne skal indscanne banekontrollisterne og sende dem til Finn Hyldmar, der efterfølgende kan lægge dem på hjemmesiden som PDF.</p>	<p>Svend J. giver Finn H. besked.</p>
<p>Pkt. 9. Konsulent Katja Bødtger -Sharepoint -Roadshow -Klubudvikling</p>	<p>Katja gennemgik sharepoint. Det er vigtigt alle i bestyrelsen har adgang, da vi gerne vil have kildedokumenter liggende her.</p> <p>Roadshow Der er planlagt 2 møder her i aug./sep. Vi vil gerne holde roadshow med enkelte klubbers bestyrelse. Vi ønsker ikke at slå klubber sammen, selv om der er flere klubber i samme by. Foreslag til klubber vi kan kontakte: 8OK, Køge, Dragør, Fredericia og Nyborg</p>	<p>Hvis sharepoint giver udfordringer, så kontakt Katja.</p> <p>Katja arbejde på at få flere roadshow møder i kalenderen.</p>
<p>Pkt. 10. Næste møde</p>	<p>Den 9. oktober 2022 kl. 10 – 16 i Nyborg</p>	
<p>Pkt. 11. Eventuelt</p>		